
Goedemiddag, 

Ik wil toch graag iets met u delen. 

Bijgaande foto's zijn gemaakt in Herwijnen, Vervoornlaan. 

Een mooi pad waar het gras echt nog niet toe was om gemaaid te worden. 

Niet alleen dat het nog veel te kort was maar omdat er nog heel veel bloemen in 

bloei waren. 

Het is algemeen bekend dat deze van levensbelang zijn voor de bijen, hommels 

en andere insecten. 

Ik las laatst al in contact dat het maaibeleid is aangepast. Er gaat nu vele malen 

meer gemaaid worden. 

Ik snap dat dit op meerdere plekken noodzakelijk zal zijn in verband met de 

veiligheid. 

Maar op deze plek mag best wat minder gemaaid worden. 

Het zou toch goedkoper zijn voor de gemeente om sommige plekken minder te 

maaien of in ieder geval te controleren of het nodig is en niet domweg te gaan 

maaien. 

Buiten dat dit onnodig geld kost is het nu ook stuk gereden. 

Waarom wordt hier niet goed naar gekeken. Ook heb ik het idee dat aannemers 

overal over heen maaien . 

Hier heb ik al diverse keren contact over gehad met de gemeente. Ik ruim 

namelijk heel veel zwerfafval en als het niet goed wordt opgeruimd en met nog 

meer maaien dan zal er nog veel meer in de natuur terecht komen. 

Dit kan en mag toch niet de bedoeling zijn? 

Ik hoop echt dat hier nog een keer goed naar gekeken kan worden en per locatie 

wellicht het maaibeleid kan vastgesteld worden. 

Dit is echt overbodig. 

Dank u wel alvast en hoor het graag. 

Met vriendelijke groet. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


